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ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBA  

Reģ. Nr. 90000067986 

Institūta iela 1A, Ulbroka, Stopiņu pagasts, Ropažu novads, LV-2130 

Tālr. 67910518 

novada.dome@ropazi.lv 

Ulbrokā 

 

    FINANŠU KOMITEJAS 

                                                        P R O T O K O L S 

2023.gada 6.jūlijs                                                                               Nr. 53/2023 

 

Sēdē piedalās 14 deputāti Guntis Kampe, Ludmila Vorobjova, Atis Senkāns, Haralds 

Burkovskis, Rita Riekstiņa-Dolģe, Irēna Krote, Iveta Vīksne-Kreicberga, Jevgēnijs 

Sergejevs, Lelde Sturme, Renāte Gremze, Signe Grūbe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs 

(15:01-16:52), Pēteris Salenieks 

 

Sēdē nepiedalās 3 deputāti: Jānis Romāns (DNL), Daiga Brigmane, Vita Paulāne 

 

Administrācijas darbinieki: Tiesiskās uzraudzības nodaļas vadītāja Līga Emule-Konone, 

Stopiņu pagasta pārvaldes vadītājs Aldis Grunde, vadošais jurists kapitālsabiedrības 

pārvaldības jautājumos Aija Palkavniece, Kultūras un sporta nodaļas vadītājs - 

departamenta vadītāja vietnieks Oļģerts Lejnieks, Vecākais jurists Ilze Grandsberga, 

Projektu nodaļas vadītājs Dina Vārslavāne, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Inese 

Skrastiņa, Kancelejas vadītāja Ilze Imaka, Galvenais jurists Diāna Poriete, Izpilddirektors 

Maksims Griščenko, Pedagoģiski medicīniskās komisijas priekšsēdētāja Ina Melkina, 

Sporta speciālists Daniels Balodis, Galvenais jurists Karina Saukāne, Izglītības, jaunatnes 

lietu, kultūras un sporta departamenta vadītāja Sanita Tīberga, Juridiskā, publisko 

iepirkumu un personālvadības departamenta direktora vietnieks Dace Leitāne, Finanšu un 

grāmatvedības departamenta vadītāja Jolanta Rudzīte, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs 

Armands Bērziņš, Vecākais jurists Vineta Neija, Vangažu pilsētas pārvaldes vadītājs Juris 

Jakubovskis, Kancelejas vadītāja vietnieks Natālija Reiere. 

 

Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājas vietnieks Ainārs Vaičulens 

 

Protokolē: komitejas sekretāre Ingrīda Apsīte  

Audioierakstu nodrošina datorsistēmu administrators  Mārtiņš Jirgensons 

  

 

Sēde sākta: plkst. 15:01 (atklāta sēde, videokonference). 
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DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par finansējumu sporta sacensību organizēšanai (Rekords) 

2. Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

3. Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

4. Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

5. Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

6. Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

7. Par naudas balvas piešķiršanu par sasniegumiem sportā  

8. Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

9. Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

10. Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

11. Par iekšējā normatīvā akta “Grozījumi Ropažu novada pašvaldības domes 2023.gada 5.aprīļa 

iekšējā normatīvajā aktā “Ropažu novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikums” apstiprināšanu 

12. Par nekustamā īpašuma kadastra numurs 8084 006 0354, Mucenieki, Ropažu pag., Ropažu 

nov., atsavināšanu 

13. Par vietējas nozīmes vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi Vangažu pilsētas teritoriālajā 

pārvaldē 

14. Par zemes vienību maiņu 

15. Par iznomātās nedzīvojamās telpas adresē Burtnieku iela 7 – 1A, Saurieši, Stopiņu pag., 

Ropažu nov., sastāv no nepadzīvojamās telpas Nr.1A maiņu uz Līdumnieku iela 1-55, 

Saurieši, Stopiņu pag., Ropažu nov. (telpu grupas numurs 8096 008 0250 001 055) 

16. Par aptaujas "Esam ģimenēm draudzīgākais novads! Iedzīvotāju aptauja – kā labāk ieguldīt 30 

000 eiro?" rezultātiem un konkursā "Ģimenei draudzīga pašvaldība" iegūtās naudas balvas 

izlietojumu 

 

Par darba kārtības apstiprināšanu 

Ziņo Ainārs Vaičulens Darba kārtībā 16 jautājumi 

Sporta speciālists Daniels Balodis lūdz atlikt 1.jautājuma “Par finansējumu sporta sacensību 

organizēšanai” izskatīšanu, jo telefona sarunā saņemta informācija no iesniedzēja, ka iesniegums 

tiks atsaukts. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 

Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Jevgēnijs Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta 

Vīksne-Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 



3 

 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību, izņemot 1.jautājumu 

 

 

2.§ 

Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

Ziņo Daniels Balodis 

Deputātu diskusijas par trenera sertifikāta pievienošanu materiāliem. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 

Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Jevgēnijs Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta 

Vīksne-Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta 

sacensībās" ar labojumiem 

 

 

3.§ 

Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

Ziņo Daniels Balodis 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 

Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Jevgēnijs Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta 

Vīksne-Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta 

sacensībās" 

 

 

4.§ 

Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

Ziņo Daniels Balodis 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 

Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Jevgēnijs Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta 

Vīksne-Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta 

sacensībās (A.Akmentiņš)" 

 

 

5.§ 

Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

Ziņo Daniels Balodis 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 

Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Jevgēnijs Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta 

Vīksne-Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta 

sacensībās" 

 

 

6.§ 

Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

Ziņo Daniels Balodis 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 

Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Jevgēnijs Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta 

Vīksne-Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta 

sacensībās" 

 

 

7.§ 

Par naudas balvas piešķiršanu par sasniegumiem sportā  

Ziņo Daniels Balodis 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 

Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta Vīksne-Kreicberga, 

Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Jevgēnijs Sergejevs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

naudas balvas piešķiršanu par sasniegumiem sportā" 

 

8.§ 
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Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

Ziņo Daniels Balodis 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 

Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Jevgēnijs Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta 

Vīksne-Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta 

sacensībās" 

 

 

9.§ 

Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

Ziņo Daniels Balodis 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 

Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Jevgēnijs Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta 

Vīksne-Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta 

sacensībās " 

 

10.§ 

Par pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta sacensībās  

Ziņo Daniels Balodis 

Par lēmumu balso: "par"  -  15 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 
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Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Jevgēnijs Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta 

Vīksne-Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības finansējuma saņemšanu dalībai sporta 

sacensībās" 

 

 

11.§ 

Par iekšējā normatīvā akta “Grozījumi Ropažu novada pašvaldības domes 2023.gada 5.aprīļa 

iekšējā normatīvajā aktā “Ropažu novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikums” apstiprināšanu 

Ziņo Ina Melkina 

Deputātu diskusijas par sadarbību ar citām pašvaldībām un 5.p. precizēšanu – līdz domes sēdei 

noskaidrot. Pedagoģiski medicīniskās komisijas priekšsēdētāja Ina Melkina atbild uz deputātu 

jautājumiem. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Guntis Kampe, 

Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna Krote, Rita 

Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, Jevgēnijs 

Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta Vīksne-

Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Signe Grūbe) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

iekšējā normatīvā akta “Grozījumi Ropažu novada 

pašvaldības domes 2023.gada 5.aprīļa iekšējā normatīvajā 

aktā “Ropažu novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās 

komisijas nolikums” apstiprināšanu" ar labojumiem 

 

 

 

12.§ 
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Par nekustamā īpašuma kadastra numurs 8084 006 0354, Mucenieki, Ropažu pag., Ropažu 

nov., atsavināšanu 

Ziņo Armands Bērziņš 

Deputātu diskusijas par atsavināšanas procedūru. Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs Armands 

Bērziņš atbild uz deputātu jautājumiem. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Haralds Burkovskis, Guntis Kampe, Guntars Kniksts, 

Gundars Krievs, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, Jevgēnijs 

Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta Vīksne-

Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  
4 (Renāte Gremze, Signe Grūbe, Irēna Krote, Rita 

Riekstiņa-Dolģe) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma kadastra numurs 8084 006 0354, 

Mucenieki, Ropažu pag., Ropažu nov., atsavināšanu" 

 

 

13.§ 

Par vietējas nozīmes vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi Vangažu pilsētas teritoriālajā 

pārvaldē 

Ziņo Juris Jakubovskis 

Deputātu diskusijas. 

R.Gremze – par vienotā klientu apkalpošanas centra (KAC) pakļautību un pakalpojumu klāstu. 

Kancelejas vadītāja Ilze Imaka atbild uz deputātu jautājumiem. 

S.Grūbe – par vienota telefona izveidi iedzīvotāju ērtībām. I.Imaka – kopā ar Centrālās 

administrācijas vadītāju tiek virzītas sarunas par vienota telefona numura ieviešanu. S.Grūbe 

aicina iesniegt atskaiti pēc diviem mēnešiem Finanšu komitejas sēdē par šī jautājuma virzību. 

S.Grūbe – par KAC gatavību uzsākt darbu un piešķirto finansējumu, par VARAM nepieciešamo 

domes lēmumu. Līdz domes sēdei iesniegt deputātiem informāciju par saraksti ar VARAM un 

KAC finansējuma atskaiti. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Guntis Kampe, 

Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna Krote, Rita 

Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, Jevgēnijs 

Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta Vīksne-

Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Signe Grūbe) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

vietējas nozīmes vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi 

Vangažu pilsētas teritoriālajā pārvaldē" 

 

 

14.§ 

Par zemes vienību maiņu 

Ziņo Armands Bērziņš 

Deputātu diskusijas. Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs Armands Bērziņš atbild uz deputātu 

jautājumiem. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Guntis Kampe, 

Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna Krote, Rita 

Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, Jevgēnijs 

Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta Vīksne-

Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Signe Grūbe) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

zemes vienību maiņu" 

 

 

15.§ 

Par iznomātās nedzīvojamās telpas adresē Burtnieku iela 7 – 1A, Saurieši, Stopiņu pag., 

Ropažu nov., sastāv no nepadzīvojamās telpas Nr.1A maiņu uz Līdumnieku iela 1-55, Saurieši, 

Stopiņu pag., Ropažu nov. (telpu grupas numurs 8096 008 0250 001 055) 

Ziņo Armands Bērziņš 

Deputātu diskusijas par lēmuma likumisko pusi, par izsoli un līguma laušanu, par atšķirību slēdzot 

jaunu īres līgumu, par nomas maksu. Vecākais jurists Vineta Neija un Stopiņu pagasta pārvaldes 

vadītājs Aldis Grunde atbild uz deputātu jautājumiem. 

A.Vaičulens izsaka priekšlikumu- Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz nākamajai finanšu komitejas 

sēdei 20.07.2023. 
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Notiek balsojums par A.Vaičulena priekšlikumu: 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Gundars Krievs, Irēna 

Krote, Rita Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Jevgēnijs Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta 

Vīksne-Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Apstiprināt priekšlikumu - Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz 

nākamai Finanšu komitejas sēdei 20.07.2023. 

 

 

16.§ 

Par aptaujas "Esam ģimenēm draudzīgākais novads! Iedzīvotāju aptauja – kā labāk ieguldīt 

30 000 eiro?" rezultātiem un konkursā "Ģimenei draudzīga pašvaldība" iegūtās naudas balvas 

izlietojumu 

Ziņo Haralds Burkovskis 

Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Inese Skrastiņa iepazīstina deputātus ar aptaujas 

rezultātiem un projekta realizācijas procesu. 

Deputātu diskusijas.  

H.Burkovskis izsaka priekšlikumu - Naudas balvu sadalīt vienādās daļās katram novada pagastam 

un Vangažu pilsētai, paredzot, ka līdzekļi tālāk dalīti netiek. Objektu vai vietu izvēlas pagasta un 

pilsētas pārvaldnieks, sadarbībā ar iedzīvotāju konsultatīvo padomi, daudzbērnu ģimeņu 

biedrībām un iesaistot iedzīvotājus. 

S.Grūbe – par aptaujas rezultātiem, par līgumu, par pašvaldības redzējumu – attīstības mērķiem, 

konkrētiem priekšlikumiem.  

Projektu nodaļas vadītāja Dina Vārslavāne atbild uz deputātu jautājumiem.  

Plkst. 16:52 deputāts Gundars Krievs atstāj sēdi. 

Deputātu debates par finansējuma izlietošanu, realizācijas procesu. R.Gremze – par četru vienotu 

projektu izveidi. S.Grūbe – par vietējo uzņēmēju piesaisti projekta realizācijā. 

Tiesiskās uzraudzības nodaļas vadītāja Līga Emule-Konone atbild uz deputātu jautājumiem. 

Deputāti  iesaka uz nākamo komitejas sēdi sagatavot lēmumprojektu ar gataviem priekšlikumiem. 

H.Burkovskis atsauc pirmo priekšlikumu un izsaka otru  priekšlikumu - Atlikt jautājuma 

izskatīšanu līdz nākamajai Finanšu komitejai. 
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Notiek balsojums par H.Burkovska priekšlikumu: 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Haralds Burkovskis, Renāte Gremze, Signe Grūbe, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Irēna Krote, Rita 

Riekstiņa-Dolģe, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, Jevgēnijs 

Sergejevs, Lelde Sturme, Ainārs Vaičulens, Iveta Vīksne-

Kreicberga, Ludmila Vorobjova) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Apstiprināt priekšlikumu - Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz 

nākamajai Finanšu komitejai. 

 

 

Nākamā Finanšu komitejas sēde – 2023.gada 20.jūlijā, plkst. 15.00. 

 

Komitejas priekšsēdētājas vietnieks             ______________________Ainārs Vaičulens 

 

Komitejas sekretāre               ______________________ Ingrīda Apsīte 

  

 

Sēdes slēgta:  17:23 

    


